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Referat af bestyrelsesmøde i SKG  
21. januar 2025 kl. 16.30-18.30 
Mødedeltagere:		Povl	Munk	(PM),	Jørgen	Nielsen	(JN)	Leif	Harboe	(LH),		Lene	Krath	
(LK),		Bjarne	Svendsen	(BS),	Ole	Nicolajsen	(ON)	
	
Afbud:		Hanna	Kristensen	(HK)	Jesper	Carl	(JC)	
	
1. Godkendelse	af	dagsorden	

• Dagsorden	godkendt	–	punkt	4	udgår	og	sammenlægges	med	pkt.	5	
	

2. Indkommet	post	
• Sportshøjskolen	har	pænt	booket	henover	sæsonen.	
• Casper	Jacobsen	har	inviteret	til	uforpligtende	møde	om	GFLR	–	Sebber	Kloster	

Golfklub.	PM	takker	ja	til	møde	herom.	
• Det	er	aftalt,	at	Margit	overtager	Bentes	opgaver	i	Shoppen,	og	bemanding	er	

næsten	på	plads.	
	
3. Økonomi	

• Det	foreløbige	årsregnskab	for	2024	blev	gennemgået,	og	der	forventes	et	
positivt	resultat	for	2024,	hvilket	skyldes	noget	højere	indtægter	end	forventet	
og	herunder	specielt	greenfeeindtægter.	

	
4. 	Banestatus	

• Punktet	udgår	og	sammenlægges	med	pkt.	5.		
	
5. 		Status	greenkeepergården	

• Der	afholdes	ferie	i	fornødent	omfang,	og	nødvendige	opgaver	bliver	udført	ad	
hoc.	

• Michael	starter	tirsdag,	den	4.	februar	og	kl.	09.00	er	der	mulighed	for	at	byde	
Michael	velkommen.	Der	bydes	på	kaffe	og	rundstykker	i	klubhuset.	
Interesserede	bedes	tilmelde	sig	hos	PM.	

	
6. Orientering	om	robot	projekt	

• Tilbud	på	kabel,	kabel	nedgravning,	samt	el-arbejde	for	tilslutning	af	lade	
stationer	m.m.		har	været	drøftet	med	leverandørerne,	og	der	har	været	lagt	vægt	
på	kvalitet	og	sikkerhed.	Tilbuddene	der	ligger	indenfor	oprindeligt	budget	er	nu	
godkendte,	og	arbejdet	vil	blive	igangsat	hurtigst	muligt	naturligvis	afhængig	af	
vejrlig.	Endnu	uvist	om	der	bliver	behov	for	opsætning	af	1-2	solceller.	
Omkostninger	til	disse	er	i	oprindeligt	budget.	
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7. Status	nøgleboks	i	tilknytning	til	ProBox	

• Fra	Peter	Selmer	har	vi	modtaget	tilbud	på	modul	med	24	rum	(kan	udvides	til	32	
rum	mod	merpris	senere)	Boxene	kan	udover	nøgler	til	Buggi	også	anvendes	til	
salg	af	mindre	effekter	fra	Shoppen	og	udlejning	af	udlejningssæt.	JN	og	PM	følger	
opgaven	og	placering	m.v.	

	
8. Åbningstider	sekretariat	indtil	1.	april	og	efter	1.	april	

• Indtil	1.	april	er	der	åben	tirsdag	og	torsdag	i	tidsrummet	kl.	10.00-12.00	Som	
en	del	af	sin	kontrakt	passer	Kristian	(PRO)	lejlighedsvis	sekretariatet.	

• Det	er	ikke	alle	green-fee	spillere	der	registrerer/bekræfter	deres	spilletid	på	
ProBox.	LK	laver	krydstjek	ca.	3	måneder	bagud	for	evt.	manglende	
registrering/betaling.	

	
9. Omplostring	af	stole	

• 50	stole	ombetrækkes	hos	Rumas	
	
10. 	Omrokering	klubhus	

• LK	har	lavet	udkast	til	omrokering	af	bordopstilling	i	klubhuset.	LK	
gennemgår	med	sine	hjælpere	de	generelle	ønsker	om	1	stk	12	mands	bord,	8	
mands	borde	og	måske	et	enkelt	6	mands	bord	med	4	stole.	

	
11. 	Turneringer	2025	

• Sendt	via	mail	til	bestyrelsen.	Husk	der	skal	ske	blokering	af	tiderne	i	GolfBox	
	

12. 	Golfringsamarbejde	-	økonomi	
• Nøgletal	og	fordeling	mellem	de	enkelte	golfring	klubber	blev	kort	

gennemgået.	
	
13. 			Generalforsamling	2025	

• På	valg	er	LH,	JN	og	HK.		
• JN	ønsker	ikke	genvalg	

	
14. 		Status	IT	og	hjemmeside	

• Intet	nyt	f.s.v.	hjemmeside.	ON	aftaler	med	Stefan	Maksten	vedrørende	word	
program	til	PC	i	mødelokale.	Gerne	i	samråd	med	Kristian	(PRO)	

	
15. 		Information	til	medlemmer	

• Forslag	fra	medlemmerne	skal,	for	at	kunne	behandles	på	en	ordinær	
generalforsamling,	være	indgivet	til	bestyrelsen	senest	1.	februar.	Forslag	fra	



	

	 3	

medlemmerne	og	bestyrelsen	skal	omtales	i	indkaldelsen	til	
generalforsamlingen.	

	
16. 			Næste	møde	–	herunder	punkter	til	næste	møde	

• Næste	møde	18.	februar	2025.	
	
17. 			Eventuelt	

• Der	er	justeret	lidt	på	udsalgspriser	f.s.v.	mad	–	primært	i	forbindelse	med	
Greenfee-arrangementer.	Desuden	mulighed	for	køb	af	stor	pålægskagemand	
–	nok	til	8-10	personer.	

• Der	forsøges	at	lave	turnering	i	begynderudvalg	
• Modtaget	hjælp	til	ansøgning	af	fonde.	Helt	eller	delvis	No-	Cure-No-	Pay-

aftale.	PM	følger	op.	
	

	
	
	

Referent:	ON	


